
 

 

重要提示及免責聲明 

本文件由大新銀行有限公司（「本行」）編制，除非情況另有所指，否則僅供參考之用，並不構成對任

何人進行任何投資的要約、邀請、徵求、意見或建議，也不構成對投資未來表現的任何預測。 

任何接收者不得以任何目的和以任何方式複製、分發或刊發本文件或其中任何部份。本行及其附屬公司

不能擔保本文件所收錄之任何資訊、預測或意見或有關預測或意見所依據的基準的公正性、準確性、完

整性或正確性，亦在沒有欺詐、疏忽及故意失責的情況下不會對因依賴有關資訊、預測或意見而引起或

有關之損失或責任負責。所有信息均基於市場情況，可在不另行通知之情況下作出更改。 

本文件中提及的產品與投資相關。本文件含有涉及金融衍生工具的結構性投資產品。投資決定是由閣下

自行作出的，但閣下不應投資於投資產品，除非閣下完全理解並願意承擔與之相關的風險。閣下對所涉

及的產品的風險如有任何疑問，應要求中介人作出澄清或諮詢獨立專業顧問的意見。 

本文件並非基於任何特定或特定類投資者而作。投資涉及風險。投資產品的價格及其收益可升亦可跌，

投資產品可能變成毫無價值。過往表現並非未來表現的指引。投資可能出現虧損。在作出任何投資決定

前，閣下宜因應本身之投資經驗、投資目標、風險承受能力、財政狀況及其他閣下認為必要的相關情況

（如稅收），小心衡量自己是否適合參與此等買賣。閣下應詳閱有關的條款和條件及有關之要約文件並

了解所涉及之風險。閣下對本文件的內容如有任何疑問，應要求中介人作出澄清或諮詢獨立專業顧問的

意見。 

 

重要提示 

證券服務 

投資涉及風險。證券價格可升可跌，有時可能會非常波動，甚至變成毫無價值。買賣證券未必一定能夠

賺取利潤，反而可能會招致損失。投資前客戶應考慮其本身的投資經驗、投資目標及風險承受程度，並

參閱相關證券投資服務的條款及細則。 

基金服務 

投資涉及風險。基金價格可升可跌，有時可能會非常波動，甚至變成毫無價值。買賣基金未必一定能夠

賺取利潤，反而可能會招致損失。過往的表現並非其將來表現的指引。投資者在作出任何投資決定之

前，應考慮其本身的投資經驗、投資目標及風險承受程度，並審慎閱讀有關銷售文件所載的條款、條件

及風險因素。如閣下就投資產品之性質及有關之風險有任何疑問，應先獲取任何必要及合適的專業意

見。 

債券服務 

債券乃投資產品。投資涉及風險，債券價格可升可跌，甚至變成亳無價值。債券投資未必一定能夠賺取

利潤，反而可能會招致損失。債券的過往表現並非其將來表現的指引。債券持有人須承擔發行人的信貸

風險及其他的風險。投資者在作出投資決定之前，應考慮本身的投資經驗，投資目標及風險承受程度，

並審慎閱讀有關銷售文件所載的條款、條件及風險因素。如閣下就投資產品的性質及有關的風險有任何

疑問，應先尋求必要及合適的專業意見。 

股票掛鉤投資 

股票掛鉤投資不同於一般定期存款，亦不保本。閣下可能損失全部投資款項。有關股票掛鉤投資的產品

詳情及風險披露，請參閱相關的銷售文件。如閣下就此投資產品之性質及有關之風險有任何疑問，應在

決定投資前獲取必要及合適的專業意見。 

 



 

 

外匯買賣 

投資涉及風險。外幣投資受匯率波動而產生獲利及虧損風險。客戶如將外幣兌換為港幣或其他外幣時，

可能受外幣匯率變動而蒙受虧損。外幣匯率可能有損有關投資之價值、價格或收入。本文件並不擬指出

有關投資項目可能涉及的所有風險。投資者作出任何投資決定前，敬請細閱及明白該等投資的所有發售

文件，包括但不限於其所列載的風險披露聲明及風險警告。 

外幣兌換風險披露 

如客戶於定期存款到期後將有關外幣兌換成港幣，存款額可能因當時外幣匯價之波動而出現利潤或虧

損。 

外匯孖展買賣 

外匯孖展買賣的虧損風險可能極大。閣下所蒙受的虧損可能超過閣下的最初孖展金額。即使閣下定下備

用買賣指示，例如“止蝕”或“限價”指示，亦未必可令虧損局限於閣下原先預計的數額。市場情況可

能導致無法執行上述指示。閣下可能會在短時間內被要求存入額外的孖展金額。假如閣下未能在指定的

時間內提供所需的孖展金額，閣下的外匯持倉可能會在未經閣下的同意下被結算。閣下將繼續為閣下的

帳戶內因此而出現的任何逆差負責。因此，閣下應根據本身的財政狀況及投資目標，仔細考慮這種買賣

是否適合閣下。 

高息外幣聯繫投資存款 

涉及高息外幣聯繫投資存款的交易是複雜及存在損失之風險。閣下在投資高息外幣聯繫投資存款之前應

參閱相關之銷售文件並了解此投資產品之性質及風險。高息外幣聯繫投資存款不同於一般定期存款，並

不保本，亦不應被視為一般定期存款之代替品。高息外幣聯繫投資存款並非受保障存款，不受香港的存

款保障計劃保障。 

外幣聯繫保本投資存款 

外幣聯繫保本投資存款乃結構性投資產品，不同於一般定期存款，並非受保障存款，不受香港的存款保

障計劃保障。此產品只於客戶持有至到期日才享有本金保證。有關外幣聯繫保本投資存款的詳情，請參

閱相關的銷售文件。 

 

定存貨幣活轉服務、高息外幣聯繫投資存款、外幣聯繫保本投資存款、股票掛鉤投資、基金及債券乃投

資產品，部分基金、高息外幣聯繫投資存款、外幣聯繫保本投資存款、股票掛鉤投資及部分債券乃涉及

金融衍生工具的結構性產品。投資決定是由閣下自行作出的，但除非大新銀行有限公司於銷售該產品時

已向閣下解釋經考慮閣下的財務情況、投資經驗及目標後，該產品是適合閣下的，否則閣下不應投資在

有關投資產品。 

除非情況另有所指，否則本文件並不構成對任何人士提出進行任何投資交易的招攬、邀請或建議，亦不

構成對未來任何投資產品價格變動的任何預測。  

本文件未經證券及期貨事務監察委員會或香港任何監管機構審閱。 

 

＊此中文版本僅供參考之用，如與英文版本有任何區異，以英文版本為準。 

 

 

 



 

 

Important Note and Disclaimer 

This document has been prepared by Dah Sing Bank, Limited (the“Bank”) and unless the context requires otherwise is 
intended for information purpose only and does not constitute any offer, invitation, solicitation, advice or recommendation to 
any person to enter into any investment, nor does it constitute any prediction of likely future performance of an investment. 

This document, or any part of it, may not be reproduced, distributed or published in any form by any recipient for any 
purpose. The Bank and its affiliated companies cannot guarantee the fairness, accuracy, completeness or correctness of 
any information, projections or opinions contained in this document or the basis upon which any such projections or opinions 
have been based and in the absence of fraud, negligence and wilful default, shall have no liability or responsibility arising 
out of or in connection with any such information, projections or opinions in this document. Any information herein is based 
on market conditions and is subject to change without notice. 

Products referred to in this document are investment related. Some of them are structured investment products involving 
derivatives. The investment decision is yours. Do not invest in an investment product unless you fully understand and are 
willing to assume the risks associated with it. If you are in any doubt about the risks involved in a product, you may clarify 
with the intermediary or seek independent professional advice. 

This document has not been prepared to be suitable for any particular person or class of persons.  Investment involves risks. 
Investment value and return may move up or down, and may become valueless. Past performance is no guide to future 
performance. Losses may be incurred as a result of an investment decision. Before making any investment decision, you 
are advised to consider your investment experience, objectives, risk appetite, financial position and other particular 
circumstances (such as taxation) as you deem necessary. You should also read carefully the terms and conditions and the 
risk factors contained in the relevant offering documents. If you are in any doubt, you are advised to clarify with the 
intermediary or seek independent professional advice. 

 

Important Note 

Securities Service 

Investment involves risks. The price of securities fluctuates, sometimes dramatically. The price of securities may move up or 
down and may become valueless. Losses may be incurred as well as profits made as a result of buying and selling 
securities. Customers should carefully consider whether the investment products or services mentioned herein are 
appropriate for them in view of their investment experience, objectives and risk tolerance level, and read the terms and 
conditions of relevant Securities Services before making any investment decision. 

Investment Fund Service 

Investment involves risks. The price of funds fluctuates, sometimes dramatically. The price of fund may move up or down 
and may become valueless. Losses may be incurred as well as profits made as a result of buying and selling funds. Past 
performance is no guide to future performance. Before making any investment decision, investors should consider their 
investment experience, objectives and risk tolerance level and read carefully the terms and conditions and the risk factors 
contained in the relevant offering documents. If investors are in doubt about the nature of or the risks associated with this 
investment product, investors should obtain any necessary and appropriate professional advice before investing. 

Bond Service 

Bond is an investment product. Investment involves risks. The price of bonds may move up or down, or even become 
valueless. Losses may be incurred as well as profits made as a result of bond investments. Past performance of a bond is 
no guide to its future performance. Holders of a bond bear the credit risk of the issuer and other associated risks. Before 
making any investment decision, investors should consider their investment experience, objectives and risk tolerance level 
and read carefully the terms and conditions and the risk factors contained in the relevant offering documents. If you are in 
doubt about the nature of or the risks associated with this investment product, you should obtain necessary and appropriate 
professional advice before investing. 

 

 



 

 

Equity Linked Investment 

Equity Linked Investment is not equivalent to time deposits and is not principal protected. You could lose your entire 
investment. Regarding the product details and risk disclosure of Equity Linked Investment, please refer to relevant offering 
documents. If you have any questions on the nature and related risks of this investment product, you should seek necessary 
and appropriate professional advices before making your investment decision. 

Foreign Currency Trading 

Investment involves risks. Foreign currency investments are subject to exchange rate fluctuation which may provide both 
opportunities and risks. The fluctuation in the exchange rate of foreign currency may result in losses in the event that the 
customer converts the foreign currency into Hong Kong dollar or other foreign currencies. Foreign currency rates of 
exchange may adversely affect the value, price or income of any security or related investment mentioned in this document. 
This document does not purport to identify all the risks that may be involved in the product or investments referred to in this 
document. Before making investment decision, investors should read and understand the offering documents of such 
products, including but not restricted on the risk disclosure statement and health warning. 

Foreign Currency Exchange Risk Disclosure 

Fluctuations in the exchange rates of foreign currencies may result in gains or losses in the case where the customer 
converts foreign currency to HK Dollars upon maturity of the fixed deposit. 

Foreign Exchange Margin Trading 

The risk of loss in foreign exchange margin trading can be substantial. You may sustain losses in excess of your initial 
margin funds. Placing contingent orders, such as "stop-loss" or "stop-limit" orders, will not necessarily limit losses to the 
intended amounts. Market conditions may make it impossible to execute such orders. You may be called upon at short 
notice to deposit additional margin funds. If the required funds are not provided within the prescribed time, your position may 
be liquidated without prior notice. You will remain liable for any resulting deficit in your account. You should therefore 
carefully consider whether such trading is suitable in light of your own financial position and investment objectives. 

Currency Linked Premium Deposit 

Transaction of Currency Linked Premium Deposit is complicated and involves risks of loss. You should refer to the relevant 
offering documents and understand the nature and risks involved of this investment product before investing in Currency 
Linked Premium Deposit. Currency Linked Premium Deposit is not equivalent to time deposit, not principal-protected and 
should not be regarded as a substitute for time deposit. Currency Linked Premium Deposit is not a protected deposit and is 
not protected by the Deposit Protection Scheme in Hong Kong. 

Currency Linked Principal Guaranteed Deposit 

Currency Linked Principal Guaranteed Deposit is a structured investment product and is not equivalent to time deposit. It is 
not a protected deposit and is not protected by the Deposit Protection Scheme in Hong Kong. This product is only principal 
protected if customer holds it till maturity. Regarding the product details of Currency Linked Principal Guaranteed Deposit, 
please refer to the relevant offering documents. 

 

Currency Switching, Currency Linked Premium Deposit, Currency Linked Principal Guaranteed Deposit, Equity Linked 
Investment, Investment Fund Service and Bonds are investment products. Some Investment Funds, Currency Linked 
Premium Deposits, Currency Linked Principal Guaranteed Deposits, Equity Linked Investments and some Bonds are 
structured products involving derivatives. This investment decision is yours but you should not invest in this product unless 
Dah Sing Bank, Limited has explained to you that this product is suitable for you having regard to your financial situation, 
investment experience and investment objectives. 

Unless the context requires otherwise, this document does not constitute any offer, invitation or recommendation to any 
person to enter into any investment transaction nor does it constitute any prediction of likely future movements in prices of 
any investment products. 

This document has not been reviewed by the Securities and Futures Commission or any regulatory authority in Hong Kong. 
 


